




親愛的主內弟兄姊妹： 
 
在前所未見的全球疫情和不穩定的國際關係之下，世界的經濟和社會正面對嚴重的衝擊。
世界華福中心現發出此聚會邀請，期望透過一連三場的線上會議，除了重新凝聚曾參與
2019 年「國際商界使命門徒培訓大會」的企業基督徒領袖，也連結其同行者，希望職場信
徒領袖能在屬靈裡同行，彼此在基督的愛裡互相建立、在現實和屬靈生活中同行。此外，
也藉此機會一同探索新常態中的使命機遇、操練在上帝面前重新得力。我們誠邀您一同參
與。 
 
透過同路人案例及故事分享、聖經亮光回應、小組反思討論及安靜默想，盼望彼此祝福。
我們也鼓勵在同一個區域的企業基督徒領袖，在安全和容許的情況下，能在實體聚會中一
起參與是次線上聚會，彼此認識、連結、守望。我們誠邀您一同參與！ 
 
 

IEMDTC2020 籌備委員會敬上  



 

Dear Brothers & Sisters in Christ, 

 

The unprecedented, once in a century pandemic and unstable international relationships have 

severely impacted global economies and societies. Under the impact of the current environment, 

the Chinese Coordination Centre of the World Evangelism (CCCOWE) is hosting a series of 

three online meetings that aim not only to re-unite Christian businessmen and marketplace 

leaders who had participated in 2019 IEMDTC, but also their associates who are interested to 

walk together in time of adversity. It is hoped that, through online meetings, participants will build 

each other up with the love of Christ, walk hand in hand in reality and spirituality, explore 

opportunities together under the new normality and discipline themselves to renew their strength 

in God. We sincerely invite you to join the online meetings and forward the invitation to more 

Christian marketplace leaders.  

 

In each meeting, there will be featured sharing, biblical insights & response, small group 

discussion and quiet meditation. Under permission and in a safe environment, we also 

encourage participants in the same region to gather together in person to join this online 

meeting, so that you can meet with each other, connect and pray together. Through all these 

programs, we hope to connect and bless all our Christian business leaders in time of adversity. 

. 

Committees of IEMDTC, 2020 



參與對象： 
2019 年 IEMDTC 所有參加者，並鼓勵每人「一領一」， 

邀請至少一位職場信徒領袖參與。同時歡迎感興趣的職場信徒領袖參與。 
  

嘉賓分享語言：華語 (不設翻譯) 
小組討論語言：華語/英語/粵語 

形式：ZOOM線上聚會 
 

會議費用：免費報名 (自由奉獻) 
  

第一場：九月十日│香港時間 晚上9:00-10:40 (100分鐘) 
主題: 受苦和失敗中經歷神 

 
第二場：九月十七日│香港時間 晚上9:00-10:40 (100分鐘)  

主題:同行者互助中遇見神 
  

第三場：九月二十四日│香港時間 晚上9:00-10:40 (100分鐘)  
主題:新常態衝擊中迎向神 



Target participants:  
Participants of the 2019 IEMDTC and their associated Christian marketplace leader (We encourage every 

participant to invite at least one associate Christian marketplace leader to come along). Other Christian 

marketplace leaders that are interested in this event are also welcome.  
  

Language of Sharing: Mandarin only 

Language for Discussion: English/ Mandarin/ Cantonese 
Format: Zoom Online Meeting  

  
Conference Fee: Free Admission (Free Offering) 

  
SESSION 1) SEP10 │ HKT 9:00pm – 10:40 pm (100 minutes) 

Theme: Experiencing God in sufferings and failures 
  

SESSION 2) SEP17 │ HKT 9:00pm – 10:40 pm (100 minutes) 
Theme: Meeting God when helping companions 

  
SESSION 3) SEP 24 │ HKT 9:00pm – 10:40 pm (100 minutes) 

Theme: Facing God under the impact of new normality 



受苦和失敗中經歷神 
Experiencing God in Sufferings and Failures 

九月十日│香港時間 晚上9:00-10:40 (100分鐘) 
SEP10 │ HKT 9:00pm – 10:40 pm (100 minutes) 



節目表 Schedule 

國際商界使命門徒培訓大會重聚會議 2020 
2020 IEMDTC Online Reunion  

  

主題

Theme
日期/時間

Date/Time

嘉賓/負責人 Guest/PIC

企業案例/故事分享 (一) Featured sharing I 陳開文弟兄 Mr. Andy TAN

企業案例/故事分享 (二) Featured sharing II 羅國威弟兄 Mr. Larry LAW

聖經亮光回應 Biblical Insights & Response 莊信德牧師 Rev. Daniel CHUANG

小組討論 Small Group Discussion 參與者 Participants

大組反思分享 Reflection Sharing 組長 Group Leader

安靜默想 Quiet Meditation 潘怡蓉博士 Dr. Yi-Jung PAN

Experiencing God in sufferings and failures

受苦和失敗中經歷神

香港時間 2020年九月十日

Hong Kong Time 10/SEP  (9:00PM-10:40PM)

節目Program



陳開文，一九七零年出生於馬來西亞，雪蘭莪州，祖籍海南，文昌人。一九八七
年畢業于西馬商業藝術學院，已婚育有兩位兒子。他於一九九七年信主並于同年
洗禮于吉隆玻福音堂。他創辦了世紀食品（國際）有限公司，目前出任總裁兼執
行董事職務。三十年業務以海產及食品加工為首要，並有餐飲業為家族生意，所
以開文兄從小就涉足於商場。主要業務涉及國家有馬來西亞，新加坡，越南，日
本及中國。 
 
ANDY Tan Kai Boon was born in Malaysia in 1970. He graduated in 1987 from 

Commercial Advertisement at West Malaysia Academy, married with 2 sons. He 

was baptized at Gospel Kuala Lumpur (GHKL) in 1997.  In Business Andy is the 

Chairman and Managing Director of the Century Interfoods Group of Companies, 

mainly dealing with seafood industry, he was the founder and responsible for the 

overall direction, business strategy and corporate communication of the group of 

companies. He has over 30 years of experience in the seafood and food 

processing industry and restaurant business respectively. Andy had been 

involved in the business since young, current business network ventured into 

Malaysia, Singapore, Vietnam, Japan and China.  
 

嘉賓分享 Featured Sharing 

陳開文弟兄 
Mr. Andy TAN  

馬來西亞 
世紀食品（國際）有限
公司總裁兼執行董事 
Chairman & Managing 

Director, Century Interfoods 
Group of Companies, 

Malaysia 



羅國威在香港成長，大學時期到美國唸建築工程，畢業後回港在建築界工作數年。1984

年移民加拿大多倫多，自行創業，在建築和地產界發展，現擁有及管理一個渡假村，對
建立數百員工的團隊，頗有成就。在過去十多年，羅弟兄找到他在家庭、職場和社區該
辦演的角色，從而經歷了與神同行的大喜樂。尤其在職場上，他明白工作是為主作工，
旨在作鹽作光，榮神益人；生意乃是為上帝管理產業，用僕人領袖的心態與員工共事，
建立和諧的領導團隊，在管理上用愛心、真誠和公義追求卓越，失敗時求智慧，失望時
求盼望，一切是為榮耀上帝。他發現當他持這心態時，在競爭激烈的社會中，他仍能靠
主得勝，心存喜樂。 
Mr. Larry Law grew up in Hong Kong and went to the United States to study architecture 
during his university studies.  After graduation, he returned to Hong Kong to work in the 
construction industry for several years.  In 1984, he immigrated to Toronto, Canada.  He 
started his own business in the construction and real estate sector, and now he owns and 
manages a Resort. He has achieved success in establishing a team of hundreds of employees. 
Over the past ten years, Mr. Law has found his role in the family, workplace and community, 
and has experienced great joy with God.  Especially in the workplace, he understands that his 
job is to work for the Lord.  He aims to be a salt and a light, and to glorify God.  The business 
is to manage the industry for God, to work with employees with the attitude of servant 
leaders, and to establish a harmonious leadership team. In management, we use love, 
sincerity, and justice to strive for excellence.  When we fail, we seek wisdom. When we are 
disappointed, we look for hope.  Everything is for the glory of God. He found that when he 
was in this state of mind, he was still able to win by the Lord and feel happy in a highly 
competitive society. 

嘉賓分享 Featured Sharing 

羅國威弟兄 
Mr. Larry LＡＷ 

加拿大活水度假村 
主席及行政總裁 

Owner & CEO, Living Water 
Resorts, Canada 



莊牧師於東南亞神學研究院獲神學博士學位，現為播種國際事工執行長。莊牧師
曾擔任臺中磐頂長老教會主任牧師、臺灣神學院（臺神）系統神學兼任助理教授、
臺神本土神學研究室主任、好消息電視臺講員及基督教論壇報社論主筆。曾任臺
神企劃室主任和基督教關顧與協談碩士班主任等職位。 
 

Rev. Chuang obtained his Th.D. degree from The South East Asia Graduate 

School of Theology. Currently he is the Executive Manager in Spring of Water 

International Ministries. He served as the Senior Pastor of Pan-Ding 

Presbyterian Church in Taiwan. He also is the Assistant Professor of Systematic 

Theology at the Taiwan Theological College and Seminary (TTCS), Director of 

Research and Development at the Centre for the Study of Contextual Theology 

at TTCS. Moreover, he is a speaker at Good TV Taiwan and the main writer for 

the Christian Tribune. Previously he served as the Director of Research and 

Development, as well as the Director of the M.A. Program in Christian Care and 

Counseling at TTCS. 

聖經亮光回應 Biblical Enlightenment  

莊信德牧師 
Rev. Daniel CHUANG 

臺灣播種國際事工 
執行長 

Executive Manager, Spring of 
Water International 
Ministries, Taiwan 



潘怡蓉博士早年在台灣校園福音團契服侍；於中國神學研究院先後修讀道學碩士
與輔導教育碩士，並於比利時魯汶大學取得哲學博士。她曾有六年在德國牧養海
德堡華人團契，並協助歐洲華人宣教事工。目前潘博士除了神學院教學外，也擔
任香港聖經教會顧問傳道；另一方面她也是《校園》雜誌「靈程地圖」專欄作者，
亦擔任Spiritus: A Journal of Christian Spirituality的編輯委員，並參與在The Society 
for the Study of Christian Spirituality的董事會與國際關係特別委員會。潘博士的著

作包括《相遇都會靈程路》、《藝術與靈修：出埃及記》、《靈程同行者》與合
著的《身心社靈的婚前輔導》（指導本、新人本）。 
 
Dr. Yi-Jung Pan has served in Campus Evangelical Fellowship in Taiwan. She studied 
Master of Divinity and Master of Counseling Education in China Graduate School of 
Theology. She further studied PhD in Catholic University of Leuven. She has served in 
Chinese Christian Fellowship in Heidelberg for 6 years, assisting mission ministry among 
Chinese communities in Germany and Europe. Apart from teaching in Seminary, Dr. Pan 
is also the consultant pastor of Hong Kong Mandarin Bible Church. She is also an article 
writer of “Campus Magazine” in Taiwan. Besides, she is the editorial board of “Spiritus: 
A Journal of Christian Spirituality”. Dr. Pan participates in the board of directors of “The 
Society for the Study of Christian Spirituality” (SSCS) .Dr. Pan has published various 
books and articles about Spirituality and Counselling. 

靈修導師 Spiritual Mentor 

潘怡蓉博士 
Dr. Yi-Jung PAN 

香港 
中國神學研究院助理教授 

Assistant Professor, China 
Graduate School of 

Theology, Hong Kong 



同行者互助中遇見神 
Meeting God when Helping Companions 

九月十七日│香港時間 晚上9:00-10:40 (100分鐘) 
SEP17 │ HKT 9:00pm – 10:40 pm (100 minutes) 



節目表 Schedule 

國際商界使命門徒培訓大會重聚會議 2020 
2020 IEMDTC Online Reunion  

  

主題

Theme
日期/時間

Date/Time

嘉賓/負責人 Guest/PIC

企業案例/故事分享 (一) Featured sharing I 司徒永富博士 Dr. Ricky SZETO

企業案例/故事分享 (二) Featured sharing II
陳偉望博士 Dr. Wei-Wang CHEN、

許慕義弟兄 Mr. Zest HSU

聖經亮光回應 Biblical Insights & Response 莊信德牧師 Rev. Daniel CHUANG

小組討論 Small Group Discussion 參與者 Participants

大組反思分享 Reflection Sharing 組長 Group Leader

安靜默想 Quiet Meditation 潘怡蓉博士 Dr. Yi-Jung PAN

Meeting God when helping companions
香港時間 2020年九月十七日

同行者互助中遇見神

Hong Kong Time 17/SEP  (9:00PM-10:40PM)

節目Program



司徒永富博士於1999年起出任鴻福堂集團控股有限公司行政總裁兼執行董事，以

現代化管理及社會企業思維革新企業及傳統涼茶行業。司徒博士多年來致力整合
理論與實踐於大學教育及商業運作，並積極倡議結合信仰於工作，活出屬靈生命
於職場。司徒博士現任香港理工大學會計及金融學院實務教授，曾發表數十篇研
究文章，刊載於多份國際學術期刊，其研究範圍包括企業管治、組織行為及創新
管理，著有多本管理學及心靈書籍，包括：《職場達人》、《教曉員工高飛----風
箏管理學的5P魔法》、《樂活職場》等。 
 
Dr. Szeto has been the CEO and Executive Director of Hung Fook Tong 

Holdings Limited since 1999. In this role, he seeks to reform the traditional 

herbal tea industry through modern management and a social enterprise 

philosophy. Throughout the years, Dr. Szeto is committed to integrating theory 

and practice in university education and business operation. He also actively 

promotes faith at work to create a full and spiritual life in the workplace. Dr. 

Szeto is currently a Practice Professor of the School of Accounting and Finance, 

the Hong Kong Polytechnic University. He has published numerous research 

articles in reputable international journals as well as several management and 

inspirational books.  
 

嘉賓分享 Featured Sharing 

司徒永富博士 
Dr. Ricky SZETO 

香港鴻福堂集團行政
總裁兼執行董事 

Executive Director, Hung 
Fook Tong Group Holdings 

Limited, Hong Kong 



陳偉望是永光化學公司的總經理。永光是一家台灣公開上市的化學製造商，其文
化核心是“正派經營”和“愛心管理”。該公司由他的父親陳定川長老創立，陳長老
是一位受人尊敬的基督徒企業家。偉望擁有工業工程博士學位。他在許多本地和
國際性之產業協會中擔任理事，努力促進化學工業的可持續發展。偉望也積極地
在當地教會以及福音機構中服事，例如國際CBMC，國際青年歸主協會，得勝者教
育協會和聖光神學院等。他和太太鄭玲育有四個兒女和一個媳婦。 
 

Wei-Wang is General Manager of Everlight Chemical Industrial Corporation, a 

Taiwan public listed chemical manufacturer with core values of Business by 

Integrity and Management by Love. The company was founded by his father, 

Elder Ding-Chuang Chen, a well respected Christian entrepreneur. Wei-Wang 

holds a Ph.D. degree in Industrial Engineering. Professionally, he has been 

serving as board member in a number of local as well as global industrial 

associations to facilitate sustainable development of chemical industries. Wei-

Wang is actively serving in leadership positions in local church as well as para-

church organizations, such as CBMC, Youth for Christ, Champions Education 

Association and Holy Light Theological Seminary. He and Abigail are blessed to 

have four children and one daughter-in-law. 

嘉賓分享 Featured Sharing 

陳偉望博士 
Dr. Wei-Wang CHEN 

臺灣永光化學公司 
總經理 

General Manager, Everlight 
Chemical Industrial 

Corporation, Taiwan 



許慕義為現任博立思集團CEO，長時間鑽研旅宿管理、組織管理、資源整合。擅

長數據統計、模組分析並將其運用在工作場景中。並運用求學期間所學專長心理
學研究，分析商場策略。博立思集團致力於旅宿業界的資訊創新，藉由新的知識
管理以及資訊工具，來翻轉旅宿產業。提供旅宿好用的資訊工具，分享更貼近市
場的銷售資訊。從旅宿的最基層開始入行，累積軟實力，體會過旅宿日夜顛倒，
從心開始貼近住客提供服務，到管理服務團隊到營運的支微末節。因著上帝的異
象帶領，接管一間飯店的總經理，將解決方案導入飯店，運用知識管理以及資訊
工具，在短時間內讓一間維持原來的軟、硬體設備的旅宿營收翻倍。接著將成功
模式分享給旅宿業界，現行服務對象包含了上市上櫃的連鎖旅宿集團、精品旅館、
特色民宿。博立思集團倚靠知識與智慧成為旅宿產業的祝福，讓旅宿裡面工作的
人得以飽足，並將心中的幸福傳遞給給多來入住的住客。 
 
Mr. Zest Hsu is an experienced CEO at Bless Group with a demonstrated history 

of working in the management consulting industry. Skilled in Food & Beverage, 

Organizational Learning, Front Office, Hospitality Management, and Customer 

Service. Strong sales professional with a Bachelor of Applied Science (B.A.Sc.) 

focused in Psychology from National Taiwan Normal University. Networking with 

Taiwan’s finest chain hotel groups, boutique hotel, characteristic B&B (Bed & 

Breakfast). Providing smart hotel solution with hotel management system and 

KIOSK. Contributing innovative revenue strategy in web market with AI 

technology. 

嘉賓分享 Featured Sharing 

許慕義弟兄 
Mr. Zest HSU 

臺灣博立思集團CEO 

CEO, Bless Group, Taiwan 



莊牧師於東南亞神學研究院獲神學博士學位，現為播種國際事工執行長。莊牧師
曾擔任臺中磐頂長老教會主任牧師、臺灣神學院（臺神）系統神學兼任助理教授、
臺神本土神學研究室主任、好消息電視臺講員及基督教論壇報社論主筆。曾任臺
神企劃室主任和基督教關顧與協談碩士班主任等職位。 
 

Rev. Chuang obtained his Th.D. degree from The South East Asia Graduate 

School of Theology. Currently he is the Executive Manager in Spring of Water 

International Ministries. He served as the Senior Pastor of Pan-Ding 

Presbyterian Church in Taiwan. He also is the Assistant Professor of Systematic 

Theology at the Taiwan Theological College and Seminary (TTCS), Director of 

Research and Development at the Centre for the Study of Contextual Theology 

at TTCS. Moreover, he is a speaker at Good TV Taiwan and the main writer for 

the Christian Tribune. Previously he served as the Director of Research and 

Development, as well as the Director of the M.A. Program in Christian Care and 

Counseling at TTCS. 

聖經亮光回應 Biblical Enlightenment  

莊信德牧師 
Rev. Daniel CHUANG 

臺灣播種國際事工 
執行長 

Executive Manager, Spring of 
Water International 
Ministries, Taiwan 



潘怡蓉博士早年在台灣校園福音團契服侍；於中國神學研究院先後修讀道學碩士
與輔導教育碩士，並於比利時魯汶大學取得哲學博士。她曾有六年在德國牧養海
德堡華人團契，並協助歐洲華人宣教事工。目前潘博士除了神學院教學外，也擔
任香港聖經教會顧問傳道；另一方面她也是《校園》雜誌「靈程地圖」專欄作者，
亦擔任Spiritus: A Journal of Christian Spirituality的編輯委員，並參與在The Society 
for the Study of Christian Spirituality的董事會與國際關係特別委員會。潘博士的著

作包括《相遇都會靈程路》、《藝術與靈修：出埃及記》、《靈程同行者》與合
著的《身心社靈的婚前輔導》（指導本、新人本）。 
 
Dr. Yi-Jung Pan has served in Campus Evangelical Fellowship in Taiwan. She 

studied Master of Divinity and Master of Counseling Education in China 

Graduate School of Theology. She further studied PhD in Catholic University of 

Leuven. She has served in Chinese Christian Fellowship in Heidelberg for 6 

years, assisting mission ministry among Chinese communities in Germany and 

Europe. Apart from teaching in Seminary, Dr. Pan is also the consultant pastor 

of Hong Kong Mandarin Bible Church. She is also an article writer of “Campus 

Magazine” in Taiwan. Besides, she is the editorial board of “Spiritus: A Journal 

of Christian Spirituality”. Dr. Pan participates in the board of directors of “The 

Society for the Study of Christian Spirituality” (SSCS) .Dr. Pan has published 

various books and articles about Spirituality and Counselling. 

靈修導師 Spiritual Mentor 

潘怡蓉博士 
Dr. Yi-Jung PAN 

香港 
中國神學研究院助理教授 
Assistant Professor, China 

Graduate School of 
Theology, Hong Kong 



新常態衝擊中迎向神 
Facing God under the impact of new normality 

九月二十四日│香港時間 晚上9:00-10:40 (100分鐘) 
SEP24 │ HKT 9:00pm – 10:40 pm (100 minutes) 



節目表 Schedule 

國際商界使命門徒培訓大會重聚會議 2020 
2020 IEMDTC Online Reunion  

  

主題

Theme
日期/時間

Date/Time

嘉賓/負責人 Guest/PIC

企業案例/故事分享 (一) Featured sharing I 周郁凱弟兄 Mr. Yu-kai CHOU

企業案例/故事分享 (二) Featured sharing II 廖秀梅姐妹 Ms. Pamela LIM

聖經亮光回應 Biblical Insights & Response 董家驊牧師 Rev. David DOONG

小組討論 Small Group Discussion 參與者 Participants

大組反思分享 Reflection Sharing 組長 Group Leader

安靜默想 Quiet Meditation 陳世欽牧師 Rev. Joshua TING

香港時間 2020年九月二十四日

Hong Kong Time 24/SEP  (9:00PM-10:40PM)

新常態衝擊中迎向神

Facing God under the impact of new normality

節目Program



周郁凱是一名作家和國際演說家，擅長遊戲化(Gamification) 和行為式設計 
(Behavioral Design)等領域。他是八角分析法理論架構的創始人，也是「遊戲化實
戰全書」的作者，同時是The Octalysis Group的主席，以及遊戲化指導平台
Octalysis Prime的創辦人。他在世界各分享遊戲化和推動力概念，例如Google、史
丹佛大學、樂高等，其工作成果在世界上影響超過10億人。他是遊戲化概念的先
驅，早於2003便開始這領域的工作。在2015年，他被評選為「最有影響力的遊戲
化大師 100」的首位，以及在2014、2015及2017年分別在世界遊戲化代表大會以

及歐洲遊戲化代表大會獲得「年度遊戲化大師」。他現時為北美、歐洲、亞洲不
同公司和機構的董事顧問。他育有兩名女兒，名為Symphony和Harmony。 
 
Mr. Yu-kai Chou is an Author and International Keynote Speaker on Gamification and 

Behavioral Design. He is the Original Creator of the Octalysis Framework, and the author of 

“Actionable Gamification: Beyond Points, Badges, and Leaderboards”. He is currently 

President of The Octalysis Group and the Founder of Octalysis Prime, a Gamified Mentorship 

Platform. Mr. Chou has been a regular speaker/lecturer on gamification and motivation 

worldwide, including at organizations like Google, Stanford University, LEGO and many more. 

His work has affected over 1 Billion users’ experiences across the world. Mr. Chou was one of 

the earliest pioneers in Gamification, starting his work in the industry in 2003. In 2015, he was 

rated #1 among the “Gamification Gurus Power 100” by RISE, and was also awarded the 

“Gamification Guru of the Year” Award in 2014, 2015 and 2017 by the World Gamification 

Congress and the Gamification Europe Conference. Mr. Chou sits as a Board Advisor for 

many organizations and companies throughout North America, Europe, and Asia. He is the 

proud father of his twin daughters, Symphony and Harmony. 

嘉賓分享 

周郁凱弟兄 
Mr. Yu-kai CHOU 

美國  
Octalysis Group 創始人 

Founder, Octalysis Group, 
USA 



廖秀梅擁有30多年的企業家、教授和業務培訓師經驗。她是第一位獲得新加坡批
准在納斯達克-新加坡交易所 (NASDAQ-SGX)上市（2001年）的新加坡人，是電子
商務的先驅。隨後，她在新加坡管理大學（Singapore Management University）擔
任教授10年，培養年輕的企業家設計自己的業務，包括數位媒體和社交媒體策略。

她的數十種專長成為了亞洲最成功的企業家之一。她贏得了無數獎項，包括：
1999年新加坡女企業家（決賽入圍者）、2000年最有前途的女企業家（獲獎者）、
2001年互聯網企業家(Netrepreneur)(獲獎者）。廖秀梅使用她在課堂上講授的相同
社交媒體策略，開發了許多私人的，價值數百萬美元的專案。她於2014年創立了
多智慧（All Gifted），這是一所美國認可的線上高中，擁有來自全球的數千名學
生。2017年，她創立了劍橋傳播藝術學院 (CICA)。 
 
Pamela Lim has more than 30 years experience as an entrepreneur, professor and business 

trainer. She was the first Singaporean to get a Singapore approved for NASDAQ-SGX listing 

(2001) as a pioneer in e-business. Subsequently, she spent 10 years as a professor at 

Singapore Management University nurturing young entrepreneurs in crafting their businesses 

including their digital media and social media strategies. Dozens of her proteges have gone 

on to become some of the most successful entrepreneurs in Asia. She has won countless 

awards including: Singapore’s Top 10 Female entrepreneur in 1999 (finalist),The Most 

Promising Female Entrepreneur in 2000 (winner), Netrepreneur of the Year in 2001 (winner). 

Pamela Lim has developed numerous private multimillion-dollar projects using the same 

social media strategies she teaches in the classroom. As a passionate educator, in 2014 she 

founded All Gifted, an online high school with thousands of students internationally and in 

2017 she co-founded CICA. 

嘉賓分享 

廖秀梅姊妹 
Ms. Pamela LIM 

新加坡All Gifted創辦人 
Founder, All Gifted, 

Singapore  



董家驊牧師1981年生於台灣，大學畢業後卦美修讀神學，在富勒神學院取得碩士
(2008)和神學博士(2015)學位。自2008年，他在洛杉磯台福教會服事華人留學生、
年輕新移民和年輕家庭，積極於北美教會及校園作佈道和培訓的工作。2016年起
兼任牧養教會英文堂。在教育方面，他自2014年起參與創欣神學院和北美正道神
學院的教學。2018年全家搬回台灣，牧養教會、參與神學教育和公共對話，著有
《二十一世紀門徒現場》等著作，現為台灣石牌信友堂牧師。 
 
Rev. David Doong was born in Taiwan in 1981. After university, he finished his 

Master of Divinity (2008) and PhD in Theology (2015) in Fuller Theological 

Seminary, USA. Since 2008, he has been Associate Pastor at Evangelical 

Formosan Church of Los Angeles (EFCLA), and ministers to Chinese 

international students, young immigrants, and families. David is active in 

evangelism and discipleship training for young people in churches and on 

campuses. In 2016, he became the English pastor of EFCLA, ministering to 

American Born Chinese (ABC). Since 2014, he has served as adjunct faculty at 

GETS Theological Seminary and Logos Evangelical Seminary. In 2018, he 

moved back to Taiwan with family, serving in church and theology education. He 

currently is the Pastor of Shi Pai Friendship Presbyterian Church. He is the 

author of "Practical Theology as Discipleship." 

聖經亮光回應 Biblical Enlightenment  

董家驊牧師 
Rev. David DOONG 

臺灣石牌信友堂牧師 
 Pastor, Shi Pai Friendship 

Presbyterian Church, 
Taiwan 



陳世欽牧師早年於新加坡神學院接受裝備，後於美國拜奧拿大學取得婚姻家庭碩
士和教牧學博士學位。曾任新加坡神學院訓導主任，及美國加州洛杉磯國語浸信
會國語牧師。過去三十多年在東南亞並歐美各地主領聚會，現為世界華人福音事
工聯絡中心(世界華福中心)總幹事。 
 
Rev. Joshua Ting was first trained at Singapore Bible College (SBC), and then 

at Biola University, USA, and has an MA (Marriage and Family) and DMin. He 

was Dean of Students at SBC, and later served as the Mandarin Pastor at 

Mandarin Baptist Church of Los Angeles in California, USA. He has been 

preaching and teaching throughout South East Asia, North America and Europe 

for over 30 years. Currently he is General Secretary of Chinese Coordination 

Centre of World Evangelism (CCCOWE). 

靈修導師 Spiritual Mentor 

陳世欽牧師 
Rev. Joshua TING 

(香港) 
世界華福中心總幹事 

General Secretary 
CCCOWE (Hong Kong) 



Free Online Registration  

網上免費報名 
http://www.cccowe.org/2020iemdtc 



©  CCCOWE 2020 


